



Møtereferat

Styremøte

Ledet av AV

Referent: MGL

Utstedt:

Sted: Teams

Dato: 10.01.2024

Til stede

Anne Veland (AV) – President
Maria Myrland (MM) – Styremedlem
Pia Egemark (PE) – Styremedlem
Fred Fredriksen (FF) – Styremedlem
Katrine Lie Strandos (KLS) – Styremedlem
Cathrin Møllerop (CM) – 1. varamedlem
Kine Gundersen (KG) – 2. varamedlem
Line-Louise Wangsvik (LLW) – Stambokfører
Marie Grensbråten Lorvik (MGL) – Vikarierende
forbundssekretær

Meldt forfall:

Steven Jones (SJ) – Visepresident

Saksnr.	Tekst
	Møtet åpnet kl. 17.00.
24-23	Salgsplattform <ul style="list-style-type: none">• Det skal undersøkes hva prisen er for en salgsplattform som ligner på den de bruker i Finland, og hvordan en slik plattform kan kobles sammen med vårt system. Det er antatt at det dreier seg om mye penger, og det vil derfor jobbes fram et forslag som presenteres for generalforsamlingen.• Mye av materialet til en slik plattform er allerede klart, men ble lagt litt til sides når fokuset var å ferdigstille materiale i forbindelse med WWS.
23-23	NRRs generalforsamling <ul style="list-style-type: none">• Det tigger stadig inn påmeldinger fra klubbene til generalforsamlingen. Minner om frist for påmelding 26. januar.• Styret skal formulere sine forslag, slik at de er klare for utsending til klubbene i forkant av generalforsamlingen.
11-23	Burpool <ul style="list-style-type: none">• Transportfirmaet har kalt inn til et møte for å gjøre nærmere planlegging og beløp for leie av henger for den kommende sesongen.• Burpool-gruppas arbeid fortsetter videre mot GF.



22-23	<p>Året Katt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Presidenten hadde et møte med UK før jul for å gå gjennom status per nå for standardisering av Årets Katt-utdelingen.
04-23	<p>WWS-orientering</p> <ul style="list-style-type: none"> • Det er rolig på WWS-fronten akkurat nå. Det viktigste per nå er sponsoravtaler, og det arbeidet pågår for fullt. I tillegg jobbes det med å legge en plan for underholdning. • Det har kommet et tilbud via e-post for underholdning i nasjonalromantisk stil. Styret vil se på dette og vurdere tilbudet.
Økonomi	<ul style="list-style-type: none"> • Vi går gjennom regnskapet, og det ser ut til at vi ender med et positivt resultat for 2023.
DK-saker	<ul style="list-style-type: none"> • DK 20-23: Styret har mottatt anke på vedtaket i saken. Styret står ved vedtaket. • DK 24-23: En utstiller har meldt seg selv for å ha tatt for mange cert. DKs innstilling er at certet strykes, og utstiller får en advarsel. Styret er enig i DKs innstilling.
Eventuelt	<p>Revidert lovverk Styret har mottatt revidert lovverk fra LK. Styremedlemmene har lest gjennom og godtatt/kommentert. Lovverket returneres til LK.</p> <p>Aristokatt Styret diskuterte fremtiden til Aristokatt, og hvordan det kan utvikles videre.</p> <p>UK Presidenten har hatt møte med UK før jul for å diskutere om dyrevelferd er godt nok sikret i vårt regelverk når katten sitter i bur under våre utstillinger. UK skal se på dette, og komme med et forslag til NRRs GF som sikrer kattens velferd på våre utstillinger.</p>

Rapporter fra komiteer

AR/HU	Ikke mottatt
UK	Mottatt
LK	Løpende kontakt
DK	Mottatt



Kommende styremøter:

Anne Veland
President

Fred Fredriksen
Styremedlem

Pia Egemark
Styremedlem

Maria Myrland
Styremedlem

Cathrin Møllerop
1. varamedlem

Kine Gundersen
2. varamedlem